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Abstract (en)
In order to mechanise and automate to a large extent the changing of rolls and fittings in a roll-stand group (4) of a rolling train, in particular a rolling
train in a section-rolling mill, it is proposed that preferably each second roll stand (1) of each roll-stand group (4) consisting of a plurality of roll stands
(1, 2, 3) be designed to be displaceable, movable or transferable by at least the width of the guide fitting (10) out of the rolling line (16) in order to
make access to the guide fittings, arranged at a short distance from one another in the rolling line, easier for exchange and also to enable the sets of
rolls of the individual roll stands to be exchanged more rapidly. <IMAGE>

Abstract (de)
Um den Walzen- und Armaturenwechsel in einer Gerüstgruppe (4) einer Walzstraße, insbesondere einer Walzstraße in einem Formstahl-Walzwerk
weitgehend zu mechanisieren und zu automatisieren wird vorgeschlagen, daß aus einer aus mehreren Walzgerüsten (1, 2, 3) bestehenden
Gerüstgruppe (4) vorzugsweise jedes zweite Walzgerüst (1) aus der Walzlinie (16) mindestens um die Breite der Führungsarmatur (10)
verschiebbar, verfahrbar oder versetzbar ausgebildet ist, um die in Walzlinie mit engem Abstand zueinander angeordneten Führungsarmaturen für
das Auswechseln leichter zugänglich zu machen und auch die Walzensätze der einzelnen Walzgerüste schneller austauschen zu können.
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